
نبود رانت در سازمان غذا و دارو

مهدی پیرصالح در گفتوگو با خبرنار خبرگزاری خانه ملت، در مورد رانت موجود در سازمان غذا و دارو، گفت: در سازمان رانت وجود

ندارد بله در برخ موارد عدم شفافیت را داریم.

امضاها در سازمان غذا و دارو دست ی نفر نیست

رئیس سازمان غذا و دارو افزود: امروزه تمام امضاهای سازمان توسط کمیسیونها و کمیتهها انجام مشود و در واقع دست ی نفر نیست

و کمیسیونها و کمیته ها باید برای صدور مجوز ورود کالاها تصمیمگیری کنند.

عدم شفافیتهای بیرون به برخ سوءتفاهمات دامن مزند

وی با بیان اینه عدم شفافیتهای بیرون به برخ سوءتفاهمات دامن مزند، تصریح کرد: برای برطرف کردن این سوءتفاهمها نسبت به شروع

فرآیندی که وزیر بهداشت دستور دادند یعن بررس عملرد گذشته و شفافیت آینده اقدام کردیم.

پیرصالح یادآور شد: تمام کمیسیونها و کمیته ها ضبط و به صورت آنلاین در اختیار نهادهای نظارت  قرار داده م شود تا بتوانند نظارت

کنند.

رئیس سازمان غذا و دارو افزود: از نهادهای نظارت خواستیم که در کمیسیونهای ما حضور داشته باشند و از نمایندگان مجلس نیز

درخواست کردیم با حضور در کمیسیون ها با فرآیندهای ما آشنا شوند.

وی افزود: بر این باورم که اگر شفافیت ما افزایش یابد نرانها نیز برطرف خواهد شد.

پیرصالح در مورد قول وزیر بهداشت برای حذف رانت در سیستم غذا و دارو ط سه ماه آینده، افزود: بحث شفافیتها را به صورت جدی

پییری و دنبال مکنیم که تا سه ماه آینده به درست تحقق یابد.
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